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خط آزاد

  

ع مدارس رفع گره های ترافیکی با تغییر ساعت شرو
هگمتانه، گروه خبر همدان: رئیس پلیس راهور استان همدان گفت: با 
تدبیر استاندار همدان و با تغییر ساعت شروع مدارس مشکل ترافیک 

در شهر همدان حل شد.
بــــه گزارش هگمتانه، ســــرهنگ علی فکری اظهار کرد: هم زمانی شــــروع 
کار مــــدارس بــــا کار ادارات موجب ترافیک ســــنگین و گره های ترافیکی 
در معابر شهری همدان شــــد که با تدابیر استاندار همدان این مشکل 

رفع شد.
وی افزود: با پایــــان تعطیلات نوروزی و آغاز کار مدارس در ســــال جدید 
شاهد حجم ترافیک ســــنگین در معابر درون شهری و گره های ترافیکی 
بودیم که با ریشــــه یابی این مشکل متوجه شــــدیم که این امر به دلیل 

عدم استفاده از سرویس مدارس است.
رئیس پلیس راهور اســــتان همدان افزود: باقی ماندن مدت زمان کمی 

از سال تحصیلی و همچنین مشــــکلاتی در حوزه سازماندهی سرویس 
مدارس سبب شد که خانواده ها با خودرو شخصی نسبت به جابجایی 
دانش آموزان اقدام کنند که هم زمانی شــــروع کار مــــدارس با کار ادارات 
موجب ترافیک ســــنگین و گره های ترافیکی در معابر شــــهری همدان 

شد.
وی گفت: به دلیل رفع این مشکل پیشنهادی به استاندار در خصوص 

تغییر ساعت آغاز کار مدارس داده شد که مورد موافقت قرار گرفت و به 
موجب آن ساعت کار مدارس به ساعت 7:30 موکول شد.

به نقل از روابط عمومی اســــتانداری همدان، فکری بــــا بیان اینکه با این 
اقــــدام حجم ترافیــــک و گره های ترافیکــــی در معابر از بیــــن رفت افزود: 
از خانواده هــــا، انتظار داریم کــــه دانش آموزان را قبل از ســــاعت 7:30 به 

مدارس برسانند تا تداخل ترافیکی با ساعت کار ادارات ایجاد نشود.

یادداشت

رفع ابهامات نهضت ملی 
مسکن مطالبه مردم

صفورا کاظمیان

ایــــن روزها دولــــت در صنایع مختلــــف تحرک ایجاد 
کرده از جملــــه در صنعت مســــکن و دولت مردان 
به تکاپو و تــــلاش افتاده اند تــــا اولویت های دولت 
سیزدهم را محقق کنند و نشاط، امید و اعتماد را به 

مردم بازگردانند.
در همــــدان این تکاپــــو و تحرک ملموس تر اســــت 
به طوری که وقتی برای ســــاخت مســــکن در شــــهر 
همدان دچار مشــــکل زمین بودیم استاندار و دیگر 
مســــوولان این مشــــکل را با الحاق زمین به شــــهر 
حل کردند که جــــای تقدیر دارد. اما مشــــکلی که در 
این حــــوزه تمامی متقاضیان نهضت ملی مســــکن 
با آن روبه رو هســــتند ابهاماتی است که درباره آورده 
متقاضیان به این پروژه مهــــم وجود دارد. روایت ها 
در این باره بســــیار اســــت و مردم را ســــردرگم کرده؛ 
زمانــــی می شــــنویم کــــه آورده اولیــــه متقاضیان 40 
میلیون تومان اســــت کــــه رئیس جمهور دســــتور 
دریافــــت نیمــــی از این وجــــه از دهک هــــای پایین را 
صادر کرده اســــت و در مرحله بعد تسهیلات بانکی 
به متقاضیان به میران 450 میلیون تومان پرداخت 
آورده  می شود. زمانی دیگر می شــــنویم که علاوه بر 
اولیــــه و تســــهیلات بانکــــی، متقاضیــــان دو مرحله 
دیگر باید پول پرداخت کننــــد. درباره قیمت زمین 
این مســــکن ها هم صحبت های متفاوتی از جانب 
مسوولان گفته می شود روزی زمین این طرح متری 
6 میلیون از سوی مسوولان قیمت گذاری می شود 
و زمانــــی دیگر بالای متری 10 میلیــــون تومان، که اگر 
چنین باشــــد قطعا قیمت هر واحد مسکن در این 
طرح بیش از یک میلیارد تومان خواهد شد. همین 
صحبت هــــای ضــــد و نقیض که گاهی هم از ســــوی 
گمانه زنی هایی  مسوولان تکذیب می شود موجب 
آورده  از ســــوی برخــــی رســــانه های رســــمی دربــــاره 
متقاضیان شــــده و کار را به جایی رســــانده که برخی 
رســــانه ها میزان آورده هر متقاضی را غیر از آورده 40 
میلیون تومانی و تســــهیلات 450 میلیون تومانی، 
که تأمین  حدود 350 میلیــــون تومان دانســــته اند 
این مبلــــغ بــــرای متقاضیان نهضت ملی مســــکن 

غیرممکن است.
اینکه مسوولان برای تأمین مسکن جوانان و دیگر 
اقشــــار جامعه پای کار آمده اند جای تقدیر دارد ولی 
متقاضیان این طرح نیاز دارند مســــوولان ابهامات 

طرح نهضت ملی مسکن را برطرف کنند.
قطعا افرادی که برای دریافت مســــکن در این طرح 
ثبت نام کرده اند جزء اقشار ضعیف جامعه هستند 
و حق آنهاست که ابهامات برای آنان برطرف شود و 
از تنش ها در این زمینه خلاص گردند و مســــوولان 
به صراحــــت اعــــلام کنند کــــه آورده متقاضــــی برای 
برخورداری از این مســــکن ها چه میزان درنظر گرفته 
شده است تا از ســــردرگمی بیرون بیایند و شایعات 

نیز خاتمه یابد.
امیدواریم حالا که اقدام بزرگ و قابل ستایشــــی برای 
امیدبخشــــی و رفاه مردم از ســــوی دولت سیزدهم 
آغاز شــــده مســــوولان به زودی به این امر به شکل 
منســــجم و متفق القول ورود کنند و به شــــایعات و 
گمانه زنی های یک سویه برخی رسانه ها پایان دهند؛ 
چراکه باقی ماندن ابهامات این اقدام قابل ستایش 

را در جامعه کم رنگ و بی رمق خواهد کرد.

مشکلات گمرک و حمل و نقل 
یبانگیر فعالان اقتصادی گر

: دستور لازم برای گره گشايی صادر شد استاندار

هگمتانه، گــــروه خبر همدان: در چهل و یکمین جلســــه 
شــــورای گفت وگوی دولــــت و بخش خصوصی اســــتان 
همــــدان عمده مشــــکلات فعــــالان اقتصــــادی در حوزه 
گمرک و حمل و نقل بررسی و از سوی استاندار دستورات 

لازم برای رفع آنها صادر شد.
بــــه گــــزارش هگمتانــــه، علیرضا قاســــمی فرزاد اســــتاندار 
همدان ظهر پنجشــــنبه در چهل و یکمین جلسه شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی اســــتان اظهار کرد: 
فعالان اقتصادی در مســــیر صادرات محصولات استان 
با مشکلاتی در حوزه گمرک و حمل و نقل مواجه هستند 
که دســــتور لازم برای گره گشــــایی از این مســــائل را صادر 

کردیم.
وی گفــــت: بخــــش بزرگی از محصولات اســــتان از ســــایر 
گمرکات کشــــور صادر می شــــود و جزو عملکرد اســــتان 
محسوب نمی شــــود، این موضوع ریشه یابی و نواقص آن 

شناسایی و به دستگاه های متولی نیز تأکید می شود.
اســــتاندار همدان با بیان اینکه برخی از بازرگانان اســــتان 
از تشــــریفات گمرکی گلایه مندند، تأکید کرد: ارزش گذاری 
کالاهای صادراتی بایــــد طبق اظهــــارات و فاکتورهای ارائه 
شده صادرکنندگان صورت گیرد تا تعرفه گمرکی واقعی و 

قابل قبول برای بازرگانان باشد.
وی کمبود شــــرکت های حمل و نقل بین المللی را از دیگر 
عوامل نارضایتی فعالان اقتصادی برشمرد و تصریح کرد: 

باید امکانات و تجهیزات شــــرکت هایی که در حوزه حمل  
و نقل در اســــتان فعالیت دارند، تقویت شوود تا بتوانند 

پاسخ گوی نیاز صادرات استان باشند.
قاســــمی فرزاد ادامــــه داد: گمرک اســــتان مبنــــای تعیین 
ماهیــــت برخی از کالاهای صادراتــــی را پروانه بهره برداری و 
نشــــان استاندارد صادر شــــده برای این گروه از کالاها قرار 
دهد و از ارســــال نمونه محصول به آزمایشــــگاه های سایر 
اســــتان ها که مســــتلزم صرف هزینه و وقت زیاد اســــت، 

پرهیز کند.
از  شــــده  اخــــذ  تعهــــدات  شفاف ســــازی  گفــــت:  وی 
صادرکننــــدگان می توانــــد از دغدغــــه و نگرانی این قشــــر 
بکاهد و گمــــرک باید زمینه این مهم را با تســــریع در ابلاغ 
دفترچه تعرفه گمرکی فراهــــم کند تا بازرگانان نگرانی برای 

پرداخت مابه التفاوت تعرفه ها نداشته باشند.
اســــتاندار همدان با اشــــاره به اینکه در تأمین منابع ارزی 
و ریالی برای صادرات و واردات کالا تســــهیل صورت گیرد 
افزود: بانک های اســــتان ضمن عمل به بخشــــنامه های 
صــــادره بانک مرکزی، وحــــدت رویه ایجاد کرده و شــــورای 
هماهنگی بانک های اســــتان نیز این موضوع را به صورت 

جدی پیگیری کند.
وی گفت: در دیدار اخیر رهبر معظم انقلاب با مســــؤولان 
، ایشان فرمودند سرنوشت کشور را نباید به برجام  کشور
گاهی به شــــرایط تحریــــم باید برای  گــــره بزنیم و با علــــم و آ

توسعه صادرات و بهبود وضعیت برای مراودات تجاری و 
مالی با کشورهای همسایه تلاش کنیم.

قاســــمی فرزاد ادامه داد: روسای دســــتگاه های متولی امر 
تولید و صادرات در اســــتان، دلســــوزانه و متعهدانه برای 
برداشــــتن موانع صــــادرات بکوشــــند تا بتوانیم بــــا ایجاد 
تنوع در تولید و یافتن بازارهای جهانی جدید شــــاهد رشد 

صادرات استان باشیم.

رئیــــس اتــــاق بازرگانــــی اســــتان همــــدان نیــــز بــــر حضور 
نمایندگان مردم در مجلس شــــورای اسلامی در جلسات 
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی تأکید کرد و 
گفت: حضور این افراد می تواند در حل و فصل بسیاری از 

مسائل و گرفتاری فعالان اقتصادی مؤثر باشد.
علی اصغر زبردســــت با اشــــاره به ســــهمیه 23 هزار نفری 
اشتغال اســــتان در ســــال جاری افزود: تولیدکنندگان و 

صادرکنندگان اســــتان در تحقق این تعهد بســــیار نقش 
دارند و نیازمند حمایت بیشتری هستند.

تصویب تقویم برگزاری جلســــات این شورا در سال جاری 
و جابجایی و معرفی هشــــت نفر از بخش خصوصی برای 
شرکت در جلسات آتی این شــــورا از دیگر مواردی بود که 
در چهل و یکمین جلســــه شــــورای گفت وگوی دولت و 

بخش خصوصی مطرح شد.

شهردار همدان خبر داد

صدور پروانه ساختمانی غیرحضوری می شود

از  هگمتانــــه، گــــروه خبر همــــدان: شــــهردار همــــدان 
برنامه ریزی ها برای غیر حضوری شــــدن ثبت نام صدور 

پروانه ساختمانی خبر داد.
به گزارش خبرنگار هگمتانه، سید مسعود حسینی در 
حاشیه جلســــه بهبود فرایند صدور پروانه ساختمانی 
که بعــــد از ظهر چهارشــــنبه در تــــالار قرآن برگزار شــــد 
گفت: مصوباتی در جهت تســــریع فرایند صدور پروانه 

ساختمانی صورت پذیرفت.
شــــهردار همــــدان در خصوص تســــریع فراینــــد صدور 
پروانه هــــای ســــاختمانی با تأکید بــــر اینکه بــــه دنبال 
حذف ثبــــت نــــام حضــــوری هســــتیم، اظهار کــــرد: در 
جلســــه فرایندهای صدور پروانه، نقــــاط ضعف و قوت 
این فرایند بررسی شــــده و فرایندهایی را که باید اصلاح 
می شــــد مورد بحث و بررســــی قرار دادیم کــــه روند آن 
باید به ســــمتی پیش برود که پیاده ســــازی سامانه ای 

سریع تر را داشته باشیم.
حســــینی مطرح کرد: در این فرایند تلاش بر این است 
که افراد بــــرای گرفتن پروانه ابتدا در یک ســــامانه ثبت 
نام کنند و ثبت نام حضوری حذف شــــود تا روند کارها 

سریع تر انجام گیرد.
شــــهردار همدان اظهار کــــرد: در خصوص صــــدور پروانه 
فراینــــد آن باید به مرحلــــه ای پیش برود کــــه زمان صدور 
پروانه کوتاه تر از زمان فعلی باشد که این امر به عنوان یک 

مطالبه عمده از سوی مردم همیشه مطرح شده است.
حســــینی ضمن اشــــاره بــــه اینکه جلســــات متعددی 
با شــــرکت صفارایانه شــــکل گرفته اســــت عنوان کرد: 
طرح هــــای پیاده ســــازی شــــده را پیش خواهیــــم برد و 
هزینه های آن پرداخت شــــده و در مرحلــــه بارگذاری و 
فرایندسازی هستیم تا بتوانیم فرایندها را بومی سازی 

کنیم و در شهرداری آن را به کار گیریم.

دادستان همدان:

در امان ماندن از کلاهبرداران رایانه ای 
نیازمند سوادآموزی فضای مجازی

مساجد نقش سازنده تربیتی و مذهبی پررنگ خود را بازیابی کنند

هگمتانــــه، گروه خبــــر همــــدان: دادســــتان عمومی و 
انقلاب مرکز اســــتان همدان گفت: جامعه امروز بیش 
، به فراگیری فرهنگ درســــت استفاده  از هر زمان دیگر
از فضای مجازی و ســــواد رســــانه برای در امان ماندن از 

کلاهبرداران رایانه ای نیاز دارد.
بــــه گــــزارش هگمتانــــه، حســــن خانجانــــی موقــــر روز 
پنجشــــنبه در جمــــع نمازگزاران مســــجد مهدیه شــــهر 
همدان افزود: فضای مجازی فرصت بســــیار مناسب 
ایجــــاد شــــده در دنیای امــــروزی اســــت امــــا از آنجا که 
خانواده ها آموزش هــــای لازم برای بهره مندی صحیح از 
آن را نیاموخته اند به جای اســــتفاده صحیح از آن، دچار 

آسیب ها و تهدیدهایی می شوند.
وی اظهار کــــرد: کلاهبــــرداران رایانــــه ای با بهــــره گیری 
گاهــــی و شــــناخت افــــراد از فضای  از فرصــــت عــــدم آ
مجازی حتی افرادی با تحصیلات دانشــــگاهی را فریب 

می دهند.
دادســــتان همــــدان ادامــــه داد: در حالی که اگر ســــواد 
استفاده از فضای مجازی را از پیش آموخته بودند هرگز 
بــــرای نمونه تماس  آن  کلاهبرداری  فریب ترفندهــــای 
اینترنتی برای دریافت جایزه های دروغین را نمی خورند.
خانجانــــی موقر گفــــت: کلاهبــــرداران با بهــــره گیری از 
ضعف ســــواد رســــانه ای افــــراد، آنــــان را با وسوســــه و 
وعده های جذاب فریب داده و دارایی آنها را به سرقت 

می برند.
کیــــد کــــرد: کــــودکان و نوجوانــــان بایــــد حیــــن  وی تأ
استفاده از فضای مجازی توسط والدین کنترل شوند 

امــــا این کنتــــرل نباید موجــــب بروز تنــــش و اختلاف 
شود.

دادســــتان عمومی و انقلاب شهرستان همدان اضافه 
کرد: والدین باید ضمن بهره مندی از ســــواد رسانه ای 
نحوه استفاده صحیح از این فضا را نیز به فرزندان خود 
بیاموزند تا از کشــــیده شــــدن آنان به راه های مختلف 

فساد جلوگیری کنند.
خانجانی موقر خواستار بهره مندی از ظرفیت مساجد 
بــــرای فعالیت های تربیتی شــــد و گفت: مســــاجد این 
روزها نقش ســــازنده تربیتی و مذهبی پررنگ خود را به 

مانند گذشته ندارند.
به نقل از ایرنا، وی تصریح کــــرد: باید از حضور کودکان، 
نوجوانان و جوانان به شــــیوه های مختلف در مساجد 
اســــتقبال کرد و با بهــــره مندی از ظرفیــــت تربیتی این 
مکان مقدس، اخلاق مداری در خانواده ها را اشاعه داد 
تا رفتارهای ناپسندی به مانند لج بازی ها، حسادت ها 
و چشــــم و هم چشــــمی ها در بین خانواده ها کمرنگ 

شود.

رئیس کمیسیون فنی عمرانی شورای اسلامی شهر همدان:

اولویت بندی در پروژه های عمرانی شهری ضروری است
هگمتانــــه، گــــروه خبر همــــدان: رئیس کمیســــیون فنی 
عمرانی شورای اسلامی شهر همدان گفت: طولانی شدن 
روند اجرای پروژه های شــــهری یکی از مشکلاتی است که 

باید به آن پرداخته شود.
به گزارش هگمتانه، مهدی حیدری در جلسه کمیسیون 
فنــــی و عمرانــــی و حمــــل و نقــــل و ترافیک شــــورا افزود: 
شــــهرداری باید اجرای طرح ها و پروژه های خود را بر اساس 

اولویت بندی انجام دهد.
حیدری با بیان اینکه در این اولویت بندی، پیشــــنهادات 
خود شــــهرداری نیــــز لحاظ خواهد شــــد، اضافه کــــرد: این 
در حالی اســــت که دغدغــــه کنونی طولانی شــــدن اجرای 

پروژه ها و تحمیل هزینه های چند برابر است.
وی تأکید کرد: به دلیل شرایط و اقلیم آب و هوایی همدان 

باید تدوین و برنامه ریزی اجرای پروژه ها به گونه ای باشــــد 
که فصل کاری و غیرکاری دیده شــــود و با راهکار مناسب 

شرایط آب و هوایی و فصل کاری را مد نظر قرار دهند.
وی یکــــی از مقتضیــــات راه انــــدازی سیســــتم خزانه داری 
مرکــــزی را اولویت بندی اقدامات شــــهرداری برشــــمرد و 
یادآور شــــد: دغدغه همه اعضای شــــورا بر این اســــت که 
پروژه ها ضمن اینکه بر اساس اصول و قوانین اجرا شوند 
به صورت انســــانی ترین شــــکل صورت پذیرد چرا که ما در 

مقابل مردم مسؤولیم.
به نقل از روابط عمومی شــــورای اســــلامی شــــهر همدان، 
رئیس کمیســــیون فنی عمرانی شــــورای اســــلامی شــــهر 
همــــدان گفت: هیــــأت تخصیص باید تضمیــــن دهد که 
منابــــع مالی پروژه ها را تأمین کنــــد در غیر این صورت یک 

بخش از تعدیل را اعضای هیأت تطبیق باید متقبل شود 
چرا که پرداخت تعدیل از جیب مردم مورد تأیید نیست.

رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر همدان:

ع صدور الکترونیکی پروانه ساختمانی برای تکریم ارباب رجو
هگمتانه، گروه خبر همدان: رئیس کمیســــیون خدمات 
شــــهری شــــورای اســــلامی شــــهر همدان با بیــــان اینکه 
الکترونیکــــی شــــدن فراینــــد صــــدور پروانه ســــاختمانی 
موجب کاهش زمان حضور شــــهروندان و سرعت صدور 
پروانــــه می گردد، گفت: این اقدام در راســــتای تســــریع در 
امور و کاهش زمان صدور پروانه و تکریم ارباب رجوع اجرا 

می شود.
علی اکبر نظری روزگذشته در گفتگو با خبرنگار هگمتانه، 
با اشاره به اینکه الکترونیکی شــــدن فرایند صدور پروانه 
ســــاختمانی تأثیرات بســــیار مثبتی در روند ساخت وساز 
خواهد داشــــت، افزود: یکی از اقدامات مدیریت شــــهری 
می تواند غیرحضوری کردن فراینــــد صدور پروانه و حذف 

رفت وآمد ارباب رجوع باشــــد که با بررسی راهکارها و بیان 
دیدگاه ها و نقطه نظرات و رفع نقاط ضعف می شود در این  

راستا حرکت کرد.
وی تصریــــح کــــرد: در بســــیاری از نقــــاط دنیــــا و حتــــی در 
استان های دیگر این کار صورت گرفته و یا در دست اقدام 

است اگرچه کاری بسیار دشوار است اما شدنی است.

مشکلات نسخه الکترونیکی رسیدگی به بیماران را زمان بر کرد
هگمتانه، گروه خبر همدان: رئیس نظام پزشکی همدان 
گفت: مشــــکلات مربــــوط به نسخه نویســــی الکترونیکی 
در همدان هنوز برطرف نشــــده و رســــیدگی به بیماران را 

طولانی کرده است.
بــــه گــــزارش هگمتانــــه، علیرضا مدرکیــــان اظهار کــــرد: با 
وجود گذشت یک ســــال از اجباری شدن نسخه نویسی 
الکترونیکــــی در همــــدان هنوز مشــــکلات مربــــوط به آن 

برطرف نشده است.
وی با تأکید بر اینکه همکاران ما در مطب ها، داروخانه ها و 
آزمایشگاه ها با مشکلاتی مانند قطعی سامانه و اینترنت 
ضعیف مواجه هستند، تصریح کرد: این مشکلات سبب 
طولانی شدن مدت زمان رســــیدگی به امور بیماران شده 

است.
رئیس نظام سازمان نظام  پزشــــکی همدان با بیان اینکه 
وقتی سامانه قطع است نسخ در سامانه ارسال نمی شود 

گفــــت: برخی بیماران بــــه خاطر کلافگی و خســــتگی بر اثر 
انتظــــار طولانی مــــدت در مطب هــــا، ترجیــــح می دهند با 

پرداخت هزینه آزاد خدمات پزشکی را دریافت کنند.
مدرکیان با اشاره به اینکه اگر نسخ به صورت الکترونیکی 
ثبت نشــــود تعرفه به صورت آزاد و بدون بیمه محسوب 
می شــــود، عنوان کرد: این موضوع سبب پرداخت هزینه 

بیشتر از جیب بیماران شده است.
وی با بیان اینکه طولانی شــــدن مدت زمان ثبت نســــخه 
الکترونیکی ســــبب شــــلوغی مطب هــــا و افزایش مدت 
زمان انتظار بیماران شــــده اســــت، تصریح کرد: در فصول 
گرم ســــال که با قطعــــی برق مواجهیم، نســــخه نویســــی 

الکترونیکی مختل می شود.
رئیــــس نظام پزشــــکی همــــدان با تأکیــــد بر اینکــــه برخی 
از همــــکاران مــــا بــــه خاطر دردســــرهای نســــخه نویســــی 
الکترونیکــــی، با بیمه ها قــــرارداد ندارند عنــــوان کرد: این 

موضوع ضرر بزرگی برای بیماران است.
مدرکیان در پاســــخ به اینکه آیا نسخه نویسی الکترونیکی 
خطای پزشکی و نســــخ  را کاهش داده است؟ عنوان کرد: 
خطا در نسخه نویسی ممکن اســــت در نوع الکترونیکی 
هم ایجاد شود به طوری که پزشک تیک مربوط به انتخاب 

دارو را اشتباهی وارد کند.
رئیــــس نظام پزشــــکی همدان بــــا تأکید بر اینکــــه باید به 
ســــمتی برویم که خدمات دهی به بیماران تسهیل شود 
گفت: اکنون به خاطر فراهم نبودن زیرساخت های اجرای 
نسخه نویســــی الکترونیکی، بیمــــاران در مطب ها و مراکز 

درمانی سرگردان شده اند.
به نقل از تســــنیم، مدرکیان با بیان اینکه وقتی ســــامانه 
قطع می شــــود زمان وصل شــــدن آن نامشــــخص است، 
تصریح کرد: بسیاری از بیماران فرصت انتظار و معطلی در 

مطب و داروخانه ها را ندارند.

غ را ارزان کرد غ و تخم مر کاهش خرید مر
هگمتانه، گروه خبر همدان: رئیــــس اتحادیه مرغ و ماهی 
همدان با اشــــاره به کاهش قیمت مرغ و تخم مرغ گفت: 
افــــت تقاضا باعــــث افت قیمت در بازار شــــده اســــت به 
طوری که هر کیلو مرغ 26 تا 27 هزار تومان و هر شانه تخم 

مرغ 35 تا 38 هزار تومان عرضه می شود.
به گــــزارش هگمتانه، جواد عاشــــوری با بیــــان اینکه در 
آرامــــش برخوردار  حــــال حاضر بازار مــــرغ و تخم مــــرغ از 
اســــت اظهار کرد: قیمــــت مصوب مرغ 31 هــــزار تومان 
تعییــــن شــــده اما چند روزی اســــت کــــه 26 تــــا 27 هزار 

می شود. عرضه  تومان 
وی با اشــــاره به اینکه 200 تن مرغ در استان تولید می شود 
که بین 60 تا 70 تن از این میزان سهم شهرستان همدان 
اســــت افزود: در حال حاضر افت مصرف مــــرغ در بازار به 
وجود آمــــده به این معنا که تقاضا نســــبت به تولید کمتر 

است.
رئیــــس اتحادیه مرغ و ماهی همدان با تأکید بر اینکه افت 
مصرف باعث کاهش قیمت گوشــــت مرغ شــــده است 
یادآور شــــد: خوشــــبختانه با مدیریت خوب تولید و توزیع 

مرغ در روزهــــای پایانی ســــال گذشــــته و برنامه ریزی های 
مدون جوجه ریزی هیچ کمبودی در این راستا نداریم.

وی به افت قیمت تخم مرغ اشــــاره کــــرد و گفت: کاهش 
تقاضا در مصرف تخم مرغ نیز باعث افت قیمت شــــده به 
طوری که هر شــــانه تخم مرغ 35 تــــا 38 هزار تومان عرضه 

می شود.
عاشــــوری اضافه کرد: قیمــــت مصرف هر کیلــــو تخم مرغ 

21هزار و 500 تومان تعیین شــــده اما در حال حاضر 17 هزار 
و 500 تومان به دست مصرف کننده می رسد.

به نقــــل از فارس، وی با بیــــان اینکه امور پشــــتیبانی دام 
بــــرای خرید مرغ مــــازاد ورود کرده اســــت تصریــــح کرد: به 
منظــــور جلوگیــــری از ضــــرر و زیــــان احتمالی مرغــــداران و 
تولیدکنندگان امور پشــــتیبانی ورود کــــرد و مرغ مازاد را با 

قیمت مصوب خریداری می کند.

ورزش


